

دعوة لحضور مكالمة علاقات المستثمرين



شركة مساندة لخدمات إدارة المرافق ش.م.ع.ق - دعوة لحضور مكالمة علاقات المستثمرين بتاريخ 4 أغسطس 2026 لمناقشة النتائج المالية لفترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2026

يسر شركة مساندة لخدمات إدارة المرافق ش.م.ع.ق (MFMS) دعوتكم لحضور مكالمة علاقات المستثمرين الخاصة بفترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2026، والتي ستعقد عبر اجتماع مجدول من خلال منصة "Microsoft Teams". وستتضمن المكالمة استعراض الأداء المالي للشركة لفترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2026، إلى جانب تحديث موجز حول بيئة أعمال الشركة وأبرز التطورات التي شهدتها خلال الفترة.

المتحدثون من الشركة:

السيد/ بول دوغلاس فليت - الرئيس التنفيذي للشؤون المالية

منسق المكالمة:

السيد/ رامي صوصو - رئيس علاقات المستثمرين والحوكمة والامتثال

السيدة/ ميرا نوال البسط - مسؤول علاقات المستثمرين

التاريخ: 4 أغسطس 2026

الوقت: الساعة 10 صباحاً بتوقيت الدوحة

[النتائج المالية للنصف الأول من عام 2026 لشركة مساندة لخدمات إدارة المرافق ش.م.ع.ق](#)

معرف الاجتماع: 317 679 544 290 958

رمز الدخول: BL6Ns3Qi

لأي استفسارات، يرجى التواصل مع فريق علاقات المستثمرين عبر البريد الإلكتروني:

ir@mosanada.qa

نتطلع إلى مشاركتكم.

INVESTORS CALL INVITATION



Mosanada Facilities Management Services Q.P.S.C. – Invitation to the Investor Relations Conference Call on 4 August 2026 to discuss the financial results for the six-month period ended 30 June 2026

Mosanada Facilities Management Services Q.P.S.C. (MFMS) is pleased to invite you to its Investor Relations Conference Call for the six-month period ended 30 June 2026, to be held via a scheduled “Microsoft Teams” meeting.

The call will include an overview of Mosanada’s financial performance for the six-month period ended 30 June 2026, together with a brief update on the Company’s operating landscape and key developments during the period.

Company speakers:

- **Paul Douglas Fleet** – Chief Financial Officer

Moderator:

- **Rami Soussou** – Head of Investor Relations, Governance & Compliance
- **Meara Nawal Albast** – Investor Relations Officer

Date: August 4th, 2026

Time: 10:00 am, Doha Time

Mosanada Facilities Management Services Q.P.S.C. H1 2026 Financial Results

Meeting ID: 317 679 544 290 958

Passcode: BL6Ns3Qi

Please contact our Investor Relations team for any questions you may have:

ir@mosanada.qa

WE LOOK FORWARD TO YOUR PARTICIPATION